
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

 

December 19-én: 

 Kárpátaljára, a Tiszaújlaki Kistérségbe vittünk Szabó Zoltán alpolgármester úrral 

segélyszállítmányt, melyet a Bethlen Gábor Alap pénzügyi támogatásából és a 

Képviselő-testület egy korábbi határozata alapján elkülönített célpénzből vásároltunk. 

December 21-én: 

 Részt vettem az Idősek Bentlakásos Otthona karácsonyi ünnepségén. 

December 31-én: 

 A Városháza előtt szervezett Szilvesztei rendezvényen köszöntöttem a résztvevőket. 

2023. Január 9-én: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

Január 10-én: 

 A Városi Egészségügy Központ jövőbeni működéséről, az esetleges fenntartóváltásról 

(Szeged-Csanádi Egyházmegye) egyeztettünk (Dr. Hoffmann Zsolt jegyző, Dr. Hajzer 

Ildikó igazgató-főorvos asszony) Dr. Kiss-Rigó László püspök úrral. 

Január 12-én: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Informális ülést tartottunk Városi Egészségügy Központ jövőbeni működéséről, az 

esetleges fenntartói feladatok Szeged-Csanádi Egyházmegye részére történő átadásáról. 

Január 16-án: 

 Liszkai Zoltán tü. ezredes, a Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője 

tájékoztatott a Kunszentmártoni Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság vezetőségében 

történt változásról. Balla István tü. őrnagy, volt mb. tűzoltó parancsnok kérésének 

eleget téve, 2023. január 1-től ismét csak helyettesi feladatokat lát el. Az új parancsnok 

Vereb László tü. őrnagy. Köszönettel tartozunk Balla István tü. őrnagy úrnak, hogy 

éveken keresztül egyedül látta el a vezetőség feladatait. Gratulálok Vereb László tü. 

őrnagy úr kinevezéséhez! Eredményes, sikeres munkát kívánok! 

 Vezetői megbeszélést tartottam, 

Január 17-én: 

 Soha Attila polgármester úr, a Tiszazugi Önkormányzatok Társulásának alelnöke 

egyeztetésünk alapján összehívta azon települések polgármestereit, mely települések 

lakosai a kunszentmártoni orvosi ügyeletet veszik igénybe. Jelen volt D. Kiss Zsolt, a 

Kunszentmártoni Mentőállomás vezetője, valamint Szabó Attila mentőtiszt, az ügyelet 

szervezője. Arról döntöttünk, hogy egy plusz státusz (gépjárművezető) beállítását 

javasoljuk a Tanácsnak. 

 



Január 18-án: 

 Kézsmárki László, a Bácsvíz Zrt. Kunszentmártoni Üzemmérnökségének vezetőjével, 

valamint Katona Zsolt igazgatóval egyeztettük az önkormányzati tulajdonú utak 

helyreállításáról, ahol a Bácsvíz végez munkálatokat. 

 Jauernik István Tanácsnok úrral egyeztettük (Szabó Zoltán alpolgármester, Dr. 

Hoffmann Zsolt jegyző, Szabó János pénzügyi osztályvezető) az önkormányzat 2023. 

évi költségvetésének munkaanyagát. 

 Az Egészségügyi és Szociális Bizottság informális ülésén tárgyaltuk meg a szociális 

rendelet tervezetét. 

Január 19-én: 

 Piaci fogadóórát tartottam. 

  

Kunszentmárton, 2023. 01. 19. 

     Wenner-Várkonyi Attila 

       polgármester 


